
 
 

VÄNSTERPARTIET I TYRESÖ 
 

INTERPELLATION 
Till Anita Mattsson, kommunstyrelsens ordförande 
 
Kommunala Funktionshinderrådet i Tyresö har sedan tjänsten som 
sekreterare i rådet drogs ned från 75 % till knappt 30 % stora svårigheter 
att genomföra det nödvändiga arbetet med att göra Tyresö kommun mer 
tillgänglig för funktionsnedsatta. I dagsläget bygger arbetet på att rådets 
medlemmar arbetar helt ideellt för att driva arbetet framåt. 
 
Ni, Socialdemokrater, hade precis som vi i Vänsterpartiet, en post i ert 
alternativa förslag till kommunplan 2019-2022, där ni föreslog och 
reserverade medel för att utöka den ekonomiska resursen till tjänsten 
som sekreterare i funktionshindersrådet-. Eftersom ni, Socialdemokrater, 
nu är i majoritet tillsammans med Liberalerna och Miljöpartiet, är min 
fråga följande; 
 
Har ni i majoriteten för avsikt att genomföra det vallöfte, ni gav i er 
kommunplan och under år 2019 utöka tjänsten som 
handikappsekreterare till minst 75 % ? Om svaret är Nej, när kan i så fall 
en utökning ske? 
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